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O čtyři roky později první představitel státu veřejně
pochybuje o účinnosti covidového blokování

infokuryr.cz/n/2024/10/01/o-ctyri-roky-pozdeji-prvni-predstavitel-statu-verejne-pochybuje-o-ucinnosti-covidoveho-
blokovani

Po čtyřech letech a mnoha kritických studiích je pro lidi na
Západě hodnot stále velmi obtížné otevřeně kritizovat svá
vlastní diktátorská koronavirová opatření. Bývalý britský
premiér Boris Johnson nyní ve svých memoárech dělá první
polovičatý krok. „ Daily Mail “ předem zveřejnil úryvek z knihy:
Party Boris, známý bujarými oslavami v době výluky, uvádí, že
si „již není jistý“, zda byla drakonická opatření účinná.

Uzamčení bylo zničující, čteme nyní v pamětech bývalého britského
premiéra. V úryvku zveřejněném v e-mailu se zdá, že je přešťastný z
toho, že uzamčení, na rozdíl od očekávání, bylo „snadno prodat“:
všichni se zdvořile účastnili, strašení kolem Covid-19 mělo zjevně
účinek. Ne že by zde Johnson připustil, že strach byl použit jako
prostředek k dosažení souladu – to za něj udělali zúčastnění vědci
již v roce 2021. Po zavedení totalitního opatření však počet
hospitalizací a úmrtí klesl, popisuje Johnson a pokračuje:

V tu chvíli jsem věřil v korelaci mezi nefarmaceutickými zásahy –
uzavřením a dalšími omezeními lidského kontaktu – a tvarem epi-
křivky. Věřil jsem, že jsme toto podobenství ohnuli silou naší
společné vůle jako Uri Geller se lžičkou.

Teprve později jsem se začal dívat na křivky pandemie po celém
světě – dvojitý hrb, který jako by stoupal a klesal bez ohledu na
přístup vlád. Vždy byly dvě vlny, ať už jste byli v Číně, kde byla
nemilosrdně vynucována karanténa, nebo ve Švédsku, kde zvolili
dobrovolnější přístup.
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Samozřejmě naznačuje, že jednal podle svého nejlepšího vědomí a
svědomí. Když vezmete v úvahu šťastné zamykací večírky britských
politiků , kterých se Johnson sám rád zúčastnil, nevypadá to příliš
věrohodně: Kdyby tolik věřil v účinnost a nutnost drakonických
blokád, proč by se odhaloval? na údajná nebezpečí jejich
ignorování, která zahrnovala ach-tak-záchranná opatření?

O to absurdnější se zdá závěr článku:

Neříkám, že uzamčení nezměnilo; Jsem si jistý, že měly nějaký vliv.
Ale sehrály rozhodující roli v potlačení nemoci a zastavení této vlny?
Jediné, co mohu říci, je, že už si nejsem jistý.

Příběh „neznali jsme nic lepšího“ je zachován – bez ohledu na to,
kolikrát byl vyvrácen. Johnsonovy paměti pravděpodobně vynesou
na světlo ještě více absurdit: prý dokonce uvažovali o vojenské akci
v Nizozemsku, aby zajistili vakcínu AstraZeneca uloženou v tamním
skladu . Plány byly projednány s britskými vojenskými představiteli v
březnu 2021: vakcína byla považována za majetek Velké Británie.
Vektorová vakcína od společnosti AstraZeneca byla první, která byla
rychle spojována se závažnými vedlejšími účinky v médiích.
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